
 

MEMO 
 

Voor : Gemeenteraad, Fractie Slydrecht.NU t.a.v. de heer Stierman 
 

Van : Wethouder Bijderwieden 

 
Datum : 17 november 2023 

 
Betreft : Technische vragen exploitatie zwembad en sporthal de Lockhorst 

 

 
 

Op vrijdag 10 november 2023 heeft u technische vragen gesteld naar aanleiding van het 
raadsvoorstel Exploitatie zwembad en sporthal de Lockhorst. Daarbij zijn we genoodzaakt aan te 

geven dat niet al uw vragen beantwoord kunnen worden. Een deel van uw vragen heeft betrekking 
op of is van invloed op de door de exploitant te voeren bedrijfsvoering. Dit zijn, vanwege 

economische redenen, bedrijfsvertrouwelijke gegevens. Wij beschikken dan ook niet over deze 

gegevens.  Onderstaand treft u de door u gestelde vragen en de bijbehorende beantwoording aan. 
 

1. In het raadsvoorstel staan de data van de communicatie of participatie die nog gaan 
plaatsvinden. Wat heeft de gemeente Sliedrecht tot nu toe gedaan met betrekking tot participatie 
en communicatie over de exploitatie van zwembad en sporthal de Lockhorst? 
 
Wij hebben op verzoek van de huidige exploitant van zwembad en sporthal de Lockhorst een 

bericht opgesteld dat zij kunnen delen met personeel en bezoekers. Daarbij moet gezegd worden 
dat een aanbesteding altijd onzekerheden kent die tot vragen leiden. Deze kunnen met een 

communicatie of participatietraject niet weggenomen worden totdat definitieve besluitvorming en 
gunning heeft plaatsgevonden. 

 

2. Wie beschouwt het College van B&W als belanghebbenden rondom de exploitatie van 
zwembad en sporthal de Lockhorst? 
 
Gebruikers en medewerkers van zwembad en sporthal de Lockhorst.  

 

3. Het ‘Behoefteonderzoek nieuw zwembad in Sliedrecht’ stelt dat de zwembezoeken in 2022 van 
het Bronbad ten opzichte van 2020 en 2021, de coronajaren, zijn toegenomen. Hoe zien de cijfers 
er van 2023 er tot nu toe uit, en is er opnieuw een toename zichtbaar? 
 

We zien in 2023 ten opzichte van 2022 dat de bezoekers aantallen verder afnemen. Onderstaand 

de bezoekersaantallen van 2023 ten op zichten van 2022. 
 

2022 Totaal 2023 Totaal 

Q1 43.270 Q1 34.994 

Q2 27.758 Q2 36.099 

Q3 42.929 Q3 29.615 

Q4 30.359 Q4 - 

Totaal 154.316 Totaal 100.708 
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4. Hoe zien de bezoekersaantallen per maand van het zwembad eruit van 2018 tot en met nu?  
 

We beschikken niet over de bezoekersaantallen per maand. Op pagina 16 van 
Behoeftenonderzoek nieuwe zwembad in Sliedrecht zijn de bezoekersaantallen per jaar vanaf 

2013 tot en met 2022 opgenomen.  
 

 
 

In aanvulling op deze cijfers hebben we voor u de bezoekersaantallen voor 2023 per kwartaal 

bijgevoegd.  
 

Q1. 2023: 34.994  
Q2. 2023: 35.099  

Q3. 2023: 29.615  
 

5. Op welke dagdelen zijn de bezoekersaantallen in het zwembad het hoogst van 2018 tot nu? 
 
Dit is bedrijfsvertrouwelijke informatie, wij beschikken enkel over de bezoekersaantallen per 

kwartaal. 
 

6. Hoe is de bezettingsgraad van het zwembad per dagdeel geweest in de afgelopen twee jaar? 
 
Dit is bedrijfsvertrouwelijke informatie, wij beschikken enkel over de bezoekersaantallen per 

kwartaal. 
 

7. Het ‘Behoefteonderzoek nieuw zwembad in Sliedrecht’ geeft aan hoe hoog de lesbezoeken 
waren tussen 2014 en 2022. Wat is het percentage lesbezoekers dat van buiten Sliedrecht komt? 
 

Op pagina 19 van het Behoeftenonderzoek nieuw zwembad in Sliedrecht is de volgende passage 
opgenomen: "In november 2021 komt tachtig procent van de zwemles kinderen uit andere 

gemeenten. Jaarlijks hebben 450 kinderen uit Sliedrecht de leeftijd om te leren zwemmen. Een 
significant deel van hen doet dat niet in De Lockhorst." 

 

8. Hoe hoog is de vraag naar zwemwater in de regio voor lesbezoekers?  
 

Bijna alle kinderen in Nederland halen hun A-diploma, 97% in 2019. 78% van de kinderen haalt 
ook hun B-diploma en een derde haalt het C-diploma. Uitgaande van de normen van de Nationale 

Raad Zwemdiploma’s, betekent dit dat een gemiddeld kind in zijn leven een kleine 60 klokuren 

zwemles krijgt.  
 



 - 3 - 

Als vuistregel wordt door De Vereniging van Sport en Gemeenten en het Mulier instituut een 

norm van 1m2 zwemwater per 100 inwoners gehanteerd. 

  
9. Het 'Behoefteonderzoek nieuw zwembad in Sliedrecht' stelt dat er veel zwemwater in de regio 
beschikbaar is. In hoeverre is deze stelling nog waar, gezien het feit dat zwemplassen binnen een 
omtrek van 15 km zijn vervuild door Chemours? (Bron: https://nos.nl/regio/zh-
rijnmond/artikel/411463-water-in-zwem-plassen-en-sloten-in-verre-omtrek-chemours-fabriek-
zwaar-vervuild-met-giftig-pfas) 
 

Zwemplassen zijn in het behoefteonderzoek niet meegewogen als zijnde zwemwater in relatie tot 
zwembaden. 

 
10. Hoe ziet het aanbod van zwemwater in de regio eruit, gezien het feit dat zwemplassen binnen 
een omtrek van 15 km zijn vervuild door Chemours? (Bron: https://nos.nl/regio/zh-
rijnmond/artikel/411463-water-in-zwem-plassen-en-sloten-in-verre-omtrek-chemours-fabriek-
zwaar-vervuild-met-giftig-pfas)  
 
Ongewijzigd, zie antwoord vraag 9. 
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